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w nawiązaniu do poruszonego przeze mnie - podczas I! Sesji Rady Miasta zagadnienia - w
zakresie parkowania w okolicach Dworca PKP, zwracam się z prośbą o:

1. umieszczenie na terenie parkingów „Parkuj i jedz”, uchwalonych przez Rade 
regulaminów. Podjęcie działań związanych z monitorowaniem pojazdów, których 
właściciele zajmują parking, a nie korzystają z komunikacji kolejowej.(uwzględniając 
m.in. odpowiedź na moją interpelację - znak:GKŚ.7342.32.2018.JB z 17.09.2018 r.)

2. podjęcie rozmów z kierownictwem Sądu Rejonowego w Żyrardowie celem 
umożliwienia i usankcjonowania parkowania pojazdów na terenie Sądu od strony 
Dworca. Parking ten jest często zamknięty przed godziną 7.00 i zdarzają się przypadki 
zamykania go po godz. 16. Dla osób dojeżdżających do pracy jest to duża niedogodność, 
szczególnie w okresie zimowym, gdzie liczba osób dojeżdżających do dworca własnym 
pojazdem znacznie się zwiększa.

Dodatkowo, spotkałem się z licznymi zapytaniami ze strony mieszkańców i przedsiębiorców, 
co do rozwiązania problemu dot. długotrwałego parkowania pojazdów w różnych ciągach 
komunikacyjnych, m.in. w pobliżu sklepów, zakładów usługowych, czy innych miejsc 
użyteczności publicznej, np. Okrzei, Polskiej Organizacji Wojskowej, al. Partyzantów. Plac 
Jana Pawia II. Osoby, które chcą załatwić sprawę w tych punktach, a ich wizyta w danym 
miejscu nie przekraczałaby 30 minut nie mają miejsca, z uw'agi na zaparkowane pojazdy przez 
mieszkańców' pobliskich budynków lub osób korzystających z usług PKP.
Proszę o podjęcie działań związanych z umiejscowieniem w najbardziej newralgicznych 
punktach miasta parkometrów (temat był omawiany w poprzedniej kadencji), jak również 
rozważenie, czy z punktu widzenia poprawy bezpieczeństwa w ruchu drogowym - w przypadku 
wprowadzonego nowego sposobu parkowania na wyznaczonych miejscach na chodniku przy 
ul. POW 20 jest możliwość przywrócenia parkowania bez zajmowania części jezdni?
Zagadnienie zgłoszę również do planu pracy komisji na 2019 rok.

Z poważaniem.
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